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Abstract (en)
Printing onto an unprimed polyolefin surface by electrophotographic procedure giving adherent toner imager. Articles in which at least one superficial
region comprising at least one polyolefin is printed by a toner using an electrophotographic procedure, the surface to be printed being free from any
priming (adhesion-improving) layer and the resulting toner image having an adhesion to the article such that it withstands a stripping off force of at
least 0.4 N/mm exerted by an adhesive tape.

Abstract (fr)
L'invention concerne un article dont au moins une zone superficielle comprend au moins une polyoléfine et a été imprimée au moyen d'un toner
par une technique d'électrophotographie, caractérisé en ce que la zone imprimée ne comporte aucun primaire d'impression pour toner, et en ce
que l'adhérence du toner à l'article est telle qu'il résiste à une force d'arrachement d'au moins 0,4 N/mm exercée au moyen d'un ruban adhésif. Elle
concerne également un procédé pour leur fabrication.
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